
A 2022-es év során továbbra is kiemelt célom volt, hogy jobbá tegyem a választókerületemben 
lévők életét. Azért, hogy a kerületben élők komfortosabban éljenek, szemétszedési akcióban 
vettem részt a kerületi Fidelitasszal közösen. 2022-ben egy szépkorú polgártársunk a 
körzetemben elvesztette a lakását anyagi gondok miatt, emiatt az utcára kerülés fenyegette, 
de Böröcz László kerületi Fidesz elnökkel megoldást találtunk és közösen segítettünk lakást 
találni neki, ahol a mai napig él. A képviselői keretemből hozzájárultam a Budavári 
Vándorbölcső programhoz, aminek a célja, hogy egy bölcső a közösségi összetartozás 
erősítése érdekében vándoroljon családról családra a kerületben, ahova kisbaba érkezett.
A Batthyányi tér jövőbeli rehabilitációja Víziváros fejlesztésének a legfontosabb eleme. A tér 
rendezésének terve már 2019-ben kész volt. A körzetben élők közül többen kerestek meg 
felháborodva, hogy Víziváros ékkövének felújítása helyett V. Naszályi Márta polgármester 
több, mint 100 millió forintért egy balesetveszélyes virágágyás és néhány betonkocka 
kihelyezésével szúrta ki a kerületiek szemét. A korábbi, már elkészült tervek mentén, nekem 
és a jobboldali képviselőtársaimnak célunk, hogy egy, a modern kor igényeinek megfelelő, de 
művészettörténetileg hiteles közterület jöjjön létre, ami Víziváros főtereként is megállja a helyét 
és méltóképp társul a Duna túloldalán található Parlamenthez. A tér tervezésénél kiemelt 
feladat lesz a kerületi közlekedési igények kielégítése, melyhez a tömegközlekedés különböző 
szintjeinek kerékpáros megközelítésének fejlesztése elengedhetetlen. Fontos célom 
képviselőként, valamint a Műemlékvédelmi és Tulajdonosi Bizottság tagjaként az, hogy a 
Vízivárosban található patinás, műemléki városképet a körzetben élő és az ide látogató 
emberek hosszútávon csodálhassák. Lokálpatriótaként ennek az ügynek a képviselete nem 
csak hivatali kötelezettségem, hanem személyes szenvedélyem is.
Fontos számomra a kerület polgári életének az ápolása. Ezért is támogatom a jövőben is a 
képviselői keretemből a Budai Polgári Szalont, hogy a továbbiakban is színvonalas 
programokkal, képzésekkel, előadásokkal szolgálják az első kerület kulturális életét. 
Hagyományossá vált a Budai Polgári Közösség és a kerületi Fidesz programja, ahol több száz 
első kerületinek biztosíthattunk karácsonyfát kedvezményes áron, ennek a koordinációjában 
is tevékenyen vettem részt.
Vízivároson túlmutató terveim között szerepel a jobboldali képviselőtársaimmal egy ingyenes 
szűrővizsgálat megszervezése a kerületi lakosoknak.


